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Tid: 7 juni 2018 kl. 1830. 

Plats: Hökmossbadet i Nykvarn 

 

Närvarande: Pehr Lind, Håkan Hall, Anne Kawecki, Mats Johansson och Helena Hellman. 

§1. Formalia 
Godkännande av maj månads protokoll bordläggning p.g.a. tekniska problem under produktionen. 

§2. Ekonomi 
Frågorna om vår ekonomi och budget bordläggs även de. Orsaken till detta är att vår kassör ej 

närvarade vid mötet. Pehr vill att vi får vår återbäring och då måste papper skickas in i tid. 

§3. Inkommen post 
Frågan om inkommande post bordläggs. 

§4. Pågående ärenden 
Södertälje 

Ärendet Skarlunda fortsätter. Lars Klasén har även blivit tillfrågad om ytterligare en grej som är på 

gång i detta område.  

Håkan håller koll på hur det går med att stoppa ett utvidgat tidigare dagbrott. 

Nykvarn 

Vi har inte hört något om Älgbostad 1b och 2b. 

I Nykvarn är de glada att vi deltagit i arbetet med miljöprogrammet. Det togs upp i kommunstyrelse 4 

juni. Vi dock inte vilket beslut som togs. 

Länsförbundet har svarat på länsstyrelsens miljöplan. 

§5. Höstprogram 
6/9 Lokal: Fuga, Södertälje stadshus. Amira Andersson är inbjuden. 

23/9 Vandring längs Sörmansleden mellan Källsvik och Djupsjön. 

/10 Vi bjuder in Rebecca Bedoire. 

/11 Håkan hoppas någon pratar om naturreservat. 

Förslag på föredragshållare för årsmötet 2019 är Wormbs. 

Pehr föreslår att vi bjuder in någon kollektivtrafiken eller landstinget, som pratar om hur de ska göra 

kollektivtrafiken fossilfri eller framtida planer för denna. 

§6. Övrigt 
Styrelsen väljer Anne Kawecki att justera protokollet. 

§7. Kommande möten 
Nästa styrelsemöte blir torsdagen 6 september 2018 kl. 1830 i Fuga i Stadshuset. 

§8. Mötet avslutades. 
 

Vid protokollet: Justerare   

 

 

 

Helena Hellman Anne Kawecki    


